

Диплом «RAZA Mozaika»

Учредитель: Администрация дипломной программы [«Аномальные зоны России»](#).

Условия выполнения [диплома «RAZA Mozaika»](#):

для получения диплома Охотники должны провести не менее четырёх QSO с Активаторами (см. [список референций](#)) и собрать все буквы слова **RAZA**.

Последняя цифра номера референции соответствует одной из букв слова **RAZA**:

- цифры – 0; 1; 2; 3 соответствуют букве **A**;
- цифры – 4; 5; 6 соответствуют букве **Z**;
- цифры – 7; 8; 9 соответствуют букве **R**.

Чтобы собрать слово целиком требуются буква **R**, буква **Z** и две буквы **A**.

Диплом выдается с 10.06.2023 года бесплатно, в электронном виде на ресурсе [Hamlog.online](#)

"RAZA Mozaika"

Sponsor: A committee of the award program ["Anomalous Zones of Russia"](#).

The rules of [the award "RAZA Mozaika"](#):

To get the award you have to make at least four QSOs with Activators ([see the list of references](#)) and catch all letters of the word RAZA.

The **last** digit of a reference number gives you one letter of the word RAZA:

- 0; 1; 2; 3 - give you A;
- 4; 5; 6 - give you Z;
- 7; 8; 9 - give you R.

For example, QSO with RAZA-00-001 gives you the letter A and etc.

To catch the whole word you need the letter R, the letter Z, and two letters A.

QSOs for the award count since June 6, 2023. The award is free to order in an electronic form and can be downloaded at <https://hamlog.online/raza/>